
Vítám vás na dnešní schůzi členů naší základní kynologické 

organizace. 

 

Je tomu rok, co se práce ujal nový výbor, který se seznamoval s prací 

ve vedení naší organizace. 

Jako každoročně jsme podnikli výlet na Veličku , kde nám vyšlo krásné 

počasí.  

Oslavili jsme společně MDŽ, smažení vaječiny a v červenci proběhl 

tábor. 

 

Ve výcviku byla vypsána jarní a podzimní klubová liga a samozřejmě 

následovaly zkoušky. Škoda, že klubové ligy a zkoušek se účastní tak 

málo našich členů. 

 

Naše akce, jako oříškijáda a CACT proběhly dle mého názoru výborně 

a byl na ně skvělý ohlas. 

Tím chci poděkovat všem členům, kteří se zúčastnili těchto akcí, buď 

jako pořadatelé, nebo jako soutěžící. 

Také chci poděkovat členům výboru, za výbornou přípravu a 

organizaci pořádaných akcí. 

Děkuji rovněž členům organizace, kteří vedli kurzy pro začátečníky a 

předávali své zkušenosti a vědomosti z praxe a při tom vykázali také 

notnou dávku trpělivosti. 

 

Účast členů na brigádnické činnosti v roce 2019 byla celkem dobrá. 

Práce se udělalo vždy dost, i když jsme nestihli realizovat vše, co jsme 

si naplánovali. 



I letos jsme využívali dotace ČEZu, České pošty, města Šenova a obce 

Bartovic. 

Z těchto dotací se snažíme obnovit překážky - ty musíme ještě letos 

dokončit, obnovit prostředky pro výcvik pejsků a údržba celého 

areálu také stojí nemalé investice. 

 

Závěrem chci popřát všem hezký rok 2020, mnoho zdraví, dobré 

nálady a mnoho úspěchů ve výcviku vašich čtyřnohých kamarádů. 


